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Verksamhetsberättelse för Länna Byalag 2013 

) 

Styrelsen 
Styrelsen bestod under året av: 
Ordförande 

Lars Blanksvärd 
Ordinarie ledamöter 

Andreas Davidsson-Almstedt 
Matts Back 
Finn Sjöberg 
Mikael Sälling 

Suppleanter 
Thomas Lugnet 
Malin Elinder 

Antal möten 
Under året har styrelsen hållit 6 protokollförda möten. 

Antal medlemmar 
Föreningen hade vid årsskiftet ca 230 medlemmar. Medlemsavgiften har under året varit 30 
kronor för enskild medlem och 60 kronor för familj. 

) 

() 

Året som gick 2013 

Årsmötet hölls den 14 mars i Länna skola. Sammanlagt närvarade ca 40 personer på mötet 

Arbetsgruppen för Kopphagen har även under 2013 gjort ett fantastiskt arbete! Arrangemang 
enligt plan med midsommarfirande och julmarknad som de stora händelserna, ett Uppsala 
företag arrangerade ett företagsjippo som var väldigt uppskattat, Stort TACK till er alla! 
Vi har även under 2013 lyckats genomföra Leader projektet med att bygga tak på dansbanan, 
tack för allt engagemang, Länstyrelsen var väldigt nöjda och imponerade av vårt arbete. 

Plan-och trafikgruppen Mot slutet av året kom en islossning genom att Plan- och 
Byggnadsnämnden kom fram till att markägarsituationen i Länna skapar förutsättningar för en 
förenklad process och planeringen har nu äntligen påbörjats. Från Byalagets sida har vi också 
blivit väl mottagna av ansvariga tjänstemän och på kort tid kunnat skapa en konstruktiv dialog 
med dem. 

Under året har vi även beslutat och fått väldigt god uppslutning från er bybor i byggandet av 
ett lokalt heltäckande datafibernät. Leverantör är vald och projekteringen är i full gång och 
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man kommer märka av byggandet i Länna och Kinnsta samt Myskdalen under 2014 också 
detta genomfört tack vare ett stöd från Leader. 

Malin Elinder har bevakat kommunen med inriktning på förskole- skolfrågan. Inget nytt i 
frågan har dock beslutats under 2013, men kontakten med kommunen har upprätthållits. 

Hemsidan, Hemsidan kom igång sent under 2013 tack vare lokal kompetens som tog tag i 
den här frågan, denna sida kan sannolikt utvecklas men det behövs någon som vill jobba med 
den. (http://www.lannabyalag.se/). Tanken med hemsidan är att den ska bidra till att skapa 
öppenhet i föreningen och att man som boende i Länna skall hitta intressant information om 
aktiviteter i byn och om andra saker som berör oss. För att hemsidan ska kunna erbjuda 
aktuell och intressant information kring vad som pågår behöver vi Lännabornas hjälp! Om ni 
hör om någon aktivitet eller något annat som kan vara av allmänt intresse för oss Lännabor i 
allmänhet så meddela gärna den hemsideansvarige genom att skicka ett e-postmeddelande till 
webmaster@lannabyalag.se. Även förslag på hur hemsidan kan förbättras tas gärna emot. 

Intresserad av att sköta hemsidan och bli vår Webmaster? Kontakta styrelsen 
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Rapporter från byalagets arbetsgrupper 

Kopphagengruppen 
Samordnare: Per Lundberg 

) 

Arbetet med att bevara och utveckla Kopphagen har under året fortsatt. 

Dansbana under tak 
I slutet av år 2012 kom beskedet att Upplandsbygd beviljat c:a 256 000 kronor i 
bidrag till bygge av tak. 

Under våren har Kopphagengruppen arbetat intensivt med planering av bygget 
och så snart vintern dragit sig undan påbörjades arbetet. 

Dansbanan minskades med knappt en meter runt om för 
att få plats att gräva gropar för att gjuta stolpar till 
takkonstruktionen. 

) 

Scenbyggnaden revs och det grävdes för att kunna gjuta platta för ett nytt 
scenhus. Stolpar och bärlinor monterades. 

Så långt hann vi under våren/försommaren. 
Efter en välbehövlig sommarvila 
vidtog arbetet med att montera 
takstolar, spika på takplattor och 
bygga scenhuset. Vi hann också 
grundmåla scen och takkon 
struktionen innan avslutet på hösten. 
Ett arbete som krävde många timmars 
arbete av frivilliga. 

Arbetet firades med en takfest där ett femtiotal Lännabor deltog. 

Totalt lades knappt 2000 timmar ner i arbetet. Totalt var 69 personer inblandade 
med arbete från 1 timme till knappt 300 timmar. 

55 män (79,71 %) och 14 kvinnor (20,29 %). 
5 personer svarade för 48 % av registrerade arbetstimmar. 



- Vä'lkommen- till Länna· Byalags hemsida·. H/Jr finns lnfo·rmatlon om byalagets verksamhet 

Förutom dessa arbetstimmar har ett antal företag sponsrat med resurser i form av 
maskiner, arbetstimmar och rabatterade priser. Utan dessa hade inte projektet 
kunnat gå iland ekonomiskt. 

Kopphagengruppen passar här på att tacka alla som deltagit i bygget under året 
och hoppas att ni alla återkommer under 2014 då scenen ska byggas och 
målning ska ske! 

Arrangemang 
Under året har de traditionella arrangemangen planerats. Midsommarfirande i 
traditionell anda med många besökande. 

Vi planerade och annonserade också för julmarknad 
den andra advent. År 2012 fick denna ställas in på 
grund av för få utställare. Glädjande i år var att vi fick 
ett tiotal anmälningar och julmarknaden kunde 
genomföras, Tyvärr var det en kall söndag och 
besökarantalet var ganska lågt. 

Externt 
En utomhusgudstjänst hölls i juni. 

Länna IF hade som vanligt målgången för sin årliga tävling "Lötsjön runt" i 
Kopp hagen 

Det traditionsenliga arrangemanget med Swingkatten genomfördes sista 
söndagen i augusti. I år fick orkestern sitta på en del av dansbanan och spela. 
Men taket var lagt på den delen så man kan säga att Canal Street Syncopaters 
14-mannaorkester är historiska som spelade under tak på dansbanan! 

Ett företag hyrde Kopphagen för en Kickoff för c:a 150 anställda. 

Övrigt 
Kopphagengruppen har, som vanligt, underhållit Kopphagen genom den vårliga 
storstädningen då det fejas och krattas efter vinterns härjningar. 
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Plan- och trafikgruppen 
Samordnare: Matts Back 

Året har till stora delar ägnats åt dels att följa upp och på alla sätt stödja 
Holmens planer på att bygga upp till 100 nya bostäder i Länna, dels att än en 
gång bevaka kommunens hantering av Länna skola. Då vi inte utsett någon 
särskild grupp för dessa frågor har bevakning och aktiviteter genomförts av 
styrelsen. 

Vad gäller Holmens byggplaner är läget att de tagit fram ett underlag till 
kommen med en begäran om att få starta en detaljplanering av området. 
Kommunen beslutade i augusti att 2013 ge Holmen tillstånd att starta 
planeringen. Tyvärr har sedan kommunen inte varit lika snabb att medverka till 
att nödvändigt avtal mellan dem och Holmen har upprättats och planeringen har 
därför inte kunnat påbörjas. 

Länna skolas vara eller icke vara aktualiserades än en gång i början av året då 
kommunens tjänstemän i en promemoria antydde att skolan skulle läggas ned. 
Vi tog därför ett snabbt initiativ till ett möte med ansvariga tjänstemän och 
politiker. Glädjande nog stod främst politikerna på vår sida och deklarerade klart 
vid mötet att skolan inte är hotad. Frågan är bara hur länge de kan hålla fast vid 
detta beslut om nya bostäder och ökad inflyttning till Länna inte förverkligas 
inom överskådlig tid. Det är därför mycket angeläget att Holmens planer inte 

) hindras eller fördröjs. 

_) 
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Fiberprojektet. 
Samordnare: Matts Back 

Redan i slutet av 2012 började vi sondera möjligheter och förutsättningar att 
kunna anlägga ett lokalt spridningsnät för fiberkabel i Länna. Vid ett allmänt 
möte i november 2012 visade sig intresset bland Lännaborna vara så pass stort 
att vi ansåg det värt att driva frågan vidare. 

Styrelsen beslutade därför att bilda en särskild projektgrupp med ansvar för att 
utreda frågan vidare och förhoppningsvis kunna presentera ett konkret förslag. 
Den grupp som då bildades har bestått av Matts Back, sammankallande, 
Martina Olofsson, Mats Östlund, Jonas Stiernström, Kennet Carlsson och Roger 
Nordberg. Tillsammans med konsult Göran Lundström utarbetades ett 
förfrågningsunderlag som skickades ut till 7 operatörer. Tre av dessa lämnade 
konkreta förslag hur nätet kan anläggas och drivas. Förslagen innehöll också 
villkor för abonnemang och beskrivningar av tjänsteutbud. Tillsammans med 
konsulten gjordes en slutlig gallring bland förslagen och förhandlingar med vald 
operatör tog vid. I slutet av juni kom vi så överens med Liden Data om villkoren 
för anslutning och abonnemang. 

I slutet av augusti delades ett skriftligt erbjudande om anslutning ut till alla 
fastighetsägare i Länna, Löt och Myskdalen. Intresset visade sig bestå och vi 
fick in det antal bindande amnälningar som Liden Data krävt för att anlägga och 
driva nätet. I november anordnades ett nytt allmänt möte där Liden Data 
presenterade sig själva och gav information om hur de nu kommer att driva 
projektet. Just nu pågår projektering och så snart grävningssäsongen 
startar i vår kommer anläggnings- och anslutningsarbetena att påbörjas. 

I december kunde också boende i Kinsta ta del av i stort sett samma erbjudande 
om anslutning och därigenom kan projektet, med något undantag, erbjuda alla 
fastigheter i Byalagets verksamhetsområde möjlighet till fiberanslutning. 
Från Projektgruppens sida är vi mycket nöjda med utfallet. Arbetet har gått 
snabbt och smidigt och alla ambitioner har infriats. Det är också glädjande att 
projektet kunnat genomföras till mycket låga kostnader. Enda egentliga kostnad 
utgörs av konsultarvode till Göran Lundström på 20 000 kronor, helt 
finansierat med bidrag från LEADER Upplandsbygd. 

I övrigt har det handlat om ideella insatser. Stort tack till alla i Projektgruppen 
och övriga inblandade för stort engagemang och många goda insatser. 
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RESULTATRÄKNING 2013 
2013-01-01-2013-12-31 

Intäkter 
Med l.avg ifter -6 470 
Midsommar -5 744 

) Taklagsfest -10 600 
Upplandstiftelsen "' -2 000 
Utbetalning bygdecheck -20 000 
Jordbruksverket stöd -162 304 
Upplandsbygd stöd -70 042 
lnsättni ng kassa -4 608 
Ränta -155 

-281 923 

Kostnader 
El 5 803 
Annonser 2 594 
Arrende 2 000 

) Bank 852 
Försäkring 4204 
Hemsida 324 
Skatt 440 

) Projekt takbygge 288 323 
Fiber projektering 24 750 

329 290 
RESULTAT 

47 3671 
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.. 
BALANSRAKNING 
2013-12-31 

Totalt Kopphagen Byalaget 
Tillgångar 
Bank/ Kassa 18779 15529 3250 
Fodran LSt 25579 25579 
Fodran Leader 20000 20000 

SUMMA TILLGÅNGAR 64358 41108 23250 

Skulder & Eget kapital 
Eget Kapital 31146 4379 26767 
Skulder (medlemslån) 35000 
Egen fodran 45579 25579 20000 
Summa 111725 29958 46767 

Årets Behållning -47 367 

S:a skulder & EK 64 358 
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Budget 2014 

Budget 2014 Länna Byalag 

Intäkter 
Medlemsavgifter 
Skötsel Altsjöslingan 
övriga intäkter från Kopphagen 

-4000 
-2000 

-10000 
Summa Intäkter -16000 

Kostnader 
Bankkostnader 
Kopp hagen 

Arrende 
försäkring 
Annonser 

El 
Utskick 

1000 

2000 
4200 
2500 
5000 
600 

Summa Kostnader 15300 

Årets Behållning -700,00 

) 

) 
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Verksamhetsplan 2014 

Inom Länna Byalag kommer vi att fortsätta vårt arbete med att vara ett forum mellan kommunen och 
Länna Byalags medlemmar, samt att vi kommer att vidareutveckla arbetet med att göra Länna 
trivsammare, Vi hoppas på en fortsatt stark medlemstillströmning då styrkan i vår dialog med 
kommunen bygger på ett intresse från hela Länna By. 

Vissa huvudfrågor vill vi lyfta fram. 

Översiktsplanen. Kommer troligen bli stor fråga då Holmen vill bebygga mark och detta 
inom de närmaste åren. Vi tycker detta är en viktig och avgörande fråga för Länna. Vi hoppas 
och tror att ni vill delta i utformning av de nya bostadsområden som skall byggas, engagerade, 
boende i Länna får gärna ta kontakt med Matts Back som kommer hålla ihop detta. 

Förskola/skola. I samband med elevläget som uppstått under senare delen av 2013 är detta 
en fråga som är oerhört viktig för byns överlevnad. Detta är en fråga som behöver bevakas av 
engagerade föräldrar med barn på förskola och skola så vi får vara med och utforma den på ett 
bra sätt. Ta kontakt med styrelsen eller Malin Elinder för att visa att ni vill engagera er. 

Ungdoms grupp. Vilka frågor kan vara av intresse för våra ungdomar? 

Kopphagen. Vi har tak på dansbanan nu behöver vi förslag och engagemang från er, vad 
skall vi erbjuda Uppsala med omnejd? Aktiviteter? Vi har mer att erbjuda än Marielund men 
hamnar ända i bakvattnet?? 

Hemsida på internet. Den uppdateras kontinuerligt och förhoppningen är att den blir mer 
och mer användarvänlig. Tanken är att all information som rör Länna bygden skall finnas 
tillgänglig där, den naturliga startplatsen på Internet som rör Länna 
http://www.lannabyalag.se/ 

Samverkan Länna. En ide som kommit upp under hösten 2013 är att använda Byalaget 
som front emot Uppsala Kommun med alla dess nämnder, detta primärt för att säkra 
framtiden för de föreningar som faktiskt finns i Länna med ideella krafter. Detta för att de inte 
ska dö självdöden: Tennisklubb, Fiskeförening, Vägföreningar, Länna IF, Skolans 
trivselförening mm. Detta kommer diskuteras på årsmötet så får vi se vad medlemmarna vill 

Ny Webmaster sökes, ta kontakt med styrelsen om du är intresserad eller vet någon som 
skulle kunna vara det 

Länna 2014-02-22 



- Välkommen till Länna· Bya·la-gs hemsida·. Här finns info·rmation om byalagets verksamhet 

Styrelsen för Länna Byalag 

Tack! 

) 

Vi som suttit i styrelsen under det gångna året vill slutligen tacka alla medlemmar och boende 
i Länna för det arbete och engagemang som lagts ned på möten, arbetsdagar och andra 
aktiviteter under året. Det vore roligt om 2014 skulle föra med sig ännu fler aktiva 
medlemmar som liksom vi ser värdet av att gemensamt jobba med projekt som syftar till att vi 
ska få en blomstrande och levande by där alla trivs. Tveka inte att höra av er om ni har ideer 
om vad vi kan jobba med eller om det är någon viss fråga som ni särskilt intresserar er för! 

Länna 2014-02-22 

Lars Blanksvärd Matts Back Mikael Sälling 

Andreas Davidsson-Almstedt Finn Sjöberg 

) 

_) 




